



A Wedding List service, practical and convenient for you and the people sharing your special day!

OMT is glad to put at your disposal its new Wedding List service, through which your wedding guests can send their cash gifts in LBP and USD.

Why choose OMT's Wedding List service?

- Service sign up from the comfort of your home.
- Dual currency sending and withdrawal transactions in LBP and USD.
- Service activation within 48 hours.
- Cash gift sending through more than 1,300 OMT locations across Lebanon.
- Cash gift withdrawal anytime in cash, partially or in full, at your nearest OMT location.
- Free "thank you" SMS to your guests.
- Daily statement of account delivered by email.
- Secure fund withdrawal using OTP.

For every cash gift sent, your guests will be charged a fee depending on the sending currency, as follows:

PRINCIPAL (LBP)	FEE (LBP)
5,000 to 5,000,000	50,000
5,001,000 to 10,000,000	100,000
10,001,000 to 30,000,000	200,000
30,001,000 to 50,000,000	300,000

PRINCIPAL (USD)	FEE (USD)
1 to 500	2
501 to 3,000	3

Your guests can deposit amounts exceeding the maximum brackets (LBP 50,000,000 and USD 3,000); however, the extra amount is sent in a second transaction and charged according to the above-mentioned brackets.

For every cash gift withdrawal, you will be charged a fee depending on the withdrawal currency, as follows:

PRINCIPAL (LBP)	FEE (LBP)
1 to 50,000,000	No Fees

PRINCIPAL (USD)	FEE (USD)
1 to 5,000	0.5%

You can withdraw amounts exceeding the maximum brackets (LBP 50,000,000 and USD 5,000); however, the extra amount is settled in a second transaction and charged according to the above-mentioned brackets.

For more information, you can reach us on **01 391 000**
or message us through our website on: **omt.com.lb/en/contact**

May you live happily ever after!



خدمة "لائحة الهدايا"، حلّ عملي وملائم لكما ولكلّ من يشارككما هذا اليوم المميّز!

يسرّ شركة OMT الإعلان عن خدمة "لائحة الهدايا" الجديدة التي تتيح للمدعوّين إلى الزفاف إرسال الهدايا النقدية بالليرة اللبنانية والدولار الأمريكي.

لماذا اختيار "لائحة الهدايا" من OMT؟

- سهولة التسجيل أينما كنتم.
- إرسال الهدايا النقدية واستلامها بالليرة اللبنانية والدولار الأمريكي.
- تفعيل الخدمة خلال 48 ساعة.
- إرسال المدعوّين لهداياهم النقدية عبر أكثر من 1,300 مركز OMT في لبنان.
- استلام الهدايا في أي وقت نقدًا، جزئيًا أو بالكامل، من أقرب مركز OMT.
- رسالة نصّية قصيرة مجانيّة لشكر المدعوّين.
- كشف حساب يومي عبر البريد الإلكتروني.
- استلام آمن للأموال عبر استخدام الرمز السريّ لمرة واحدة (OTP).

عند كلّ عملية إرسال هدية نقدية، يترتّب رسم على المدعوّين، وذلك وفقًا لعملة الإرسال، على النحو التالي:

المبلغ (بالليرة اللبنانية)	الرسم (بالليرة اللبنانية)
من 5,000 إلى 5,000,000	50,000
من 5,001,000 إلى 10,000,000	100,000
من 10,001,000 إلى 30,000,000	200,000
من 30,001,000 إلى 50,000,000	300,000

المبلغ (بالدولار الأمريكي)	الرسم (بالدولار الأمريكي)
من 1 إلى 500	2
من 501 إلى 3,000	3

يمكن للمدعوّين إرسال مبالغ تتجاوز الحدّ الأقصى (50,000,000 ليرة لبنانية و 3,000 دولار أمريكي)، على أن يتمّ إرسال المبلغ الإضافي في عملية ثانية تخضع للرسوم المحدّدة في الشرائح المذكورة أعلاه.

عند كلّ عملية استلام هدية نقدية، يترتّب عليكما رسم وفقًا لعملة الاستلام، على النحو التالي:

المبلغ (بالليرة اللبنانية)	الرسم (بالليرة اللبنانية)
من 1 إلى 50,000,000	لا رسوم

المبلغ (بالدولار الأمريكي)	الرسم (بالدولار الأمريكي)
من 1 إلى 5,000	0.5%

يمكنكما استلام مبالغ تتجاوز الحدّ الأقصى (50,000,000 ليرة لبنانية و 5,000 دولار أمريكي)، على أن يتمّ استلام المبلغ الإضافي في عملية ثانية تخضع للرسوم المحدّدة في الشرائح أعلاه.

لمزيد من المعلومات، يمكنكما التواصل معنا على الرقم 01 391 000
أو عبر موقعنا الإلكتروني: omt.com.lb/ar/contact

ألف مبروك!